
Referat styremøte 01.12.2022 

Tilstede: Mette Folmer Ystrøm, Anne Lise Storkjørren, Anne_Mari Myrén, Linn Jeanette 

Krogstad Johansen og Camilla Rødland 

Frafall: Kate Rieber Terjesen, Lasse Harms og Heidi Gundelsby 

 

76/22 Godkjenning av referat 

- Godkjent 

- Måke-Knut måker og strør etter behov i vinter. 

- Startpistol er godkjent, og skal oppbevares hos Anne-Mari da det er hun 

som står som ansvarlig for godkjenningen. 

- Rallyskilt er bestillt. 

77/22 Økonomi 

- God økonomi 

- Regnskapet for NM er ikke klart. 

- 380 medlemmer 

- Strømstøtte er søkt om og godkjent 

78/22 Kurs 

- Kurs med Heidi Linnerud ligger på vent pga planlegging av valpekull. 

- Spørre Torunn om RL-kurs 

- Michelle har sagt ja til å holde nybegynner AG-kurs 

- Beathe er syk, og vi avventer å spørre ho. 

- Linn-Jeanette kan ha valp/hverdag-kurs, 6 tirsdagskvelder a 2 timer. 

Oppstart 04.04. 18.00-20.00. Teori underveis i kurset. 

79/22 Belysning av banen 

- Det er kommet et tilbud fra Lien elektro. Camilla venter på tilbud fra 

Fosser elinstallasjon. Camilla sender tilbudet fra Lien til Mette, som søker 

om støtte til dette. 

80/22 Pelias-mail 

- Vi takker ja til forslaget om å bytte feller pga økt aktivitet av mus. 

81/22 Eventuellt. 



- Kursbevis i gjennomført AG-kurs holder ifht å få tilgang til 

treningsutstyret i containeren. 

 

 

Neste styremøte 09.01.2023 kl 18.00 

 

 

05.12.2022 

Camilla Rødland 


